

mycoses

Diagnosis, Therapy and Prophylaxis of Fungal Diseases

Official Publication of Deutschsprachige Mykologische Gesellschaft

VOLUME 43

SEPTEMBER 2000

NUMBER 7/8

CONTENTS/INHALTSVERZEICHNIS

ORIGINAL ARTICLES/ORIGINALARBEITEN

- M. CHADEGANIPOUR, S. SHADZI, P. DEGHAN, J. BJARY.** The incidence of opportunistic fungi in patients suspected of tuberculosis
Die Häufigkeit opportunistischer Pilze bei Patienten mit Tuberkulose-Verdacht 269
- K. FEKETE-FORGÁCS, L. GYÜRE, B. LENKEY.** Changes of virulence factors accompanying the phenomenon of induced fluconazole resistance in *Candida albicans*
Virulenzfaktoränderungen bei induzierter Fluconazol-Resistenz von *Candida albicans* 273
- V. FILIPELLO MARCHISIO, A. FUSCONI, F. L. QUERIO.** *Scopulariopsis brevicaulis*: a keratinophilic or a keratinolytic fungus?
Scopulariopsis brevicaulis: Ein keratinophiler oder ein keratinolytischer Pilz? 281
- A. N. KOÇ, S. GÖKAHMETOĞLU, M. ÖĞUZKAYA.** Comparison of Etest with the broth microdilution method in susceptibility testing of yeast isolates against four antifungals
Vergleich von Etest und Mikrodilutionsverfahren zur Empfindlichkeitstestung von Hefen gegen vier Antimykotika 293
- S. RANGANATHAN, S. A. M. BALAJEE.** Anti-*Cryptococcus* activity of combination of extracts of *Cassia alata* and *Ocimum sanctum*
Anti-*Cryptococcus*-Aktivität der Kombination von Extrakten von *Cassia alata* und *Ocimum sanctum* 299
- C. S. P. TSANG, L. P. SAMARANAYAKE.** Oral yeasts and coliforms in HIV-infected individuals in Hong Kong
Orale Hefen und Coliforms bei HIV-Infizierten in Hongkong 303
- J. MELETIADIS, J. F. G. M. MEIS, G. S. DE HOOG, P. E. VERWEIJ.** *In vitro* susceptibilities of 11 clinical isolates of *Exophiala* species to six anti-fungal drugs
In-vitro-Empfindlichkeit 11 klinischer Isolate von *Exophiala*-Arten für sechs Antimyzetika 309

LETTERS TO THE EDITOR/BRIEFE AN DEN EDITOR

- N. FILIPPOU, K. PAPACHRISTOU, I. ILIAS, A. PEFANIS, E. PAPALEFTHIS, I. ILIOPOULOS.** Case Report. Chronic necrotizing pulmonary aspergillosis in a non-neutropenic patient treated with liposomal amphotericin B
Fallbericht. Chronische, nekrotisierende Lungenaspergillose bei einem nicht neutropenischen Patienten behandelt mit liposomalem Amphotericin B 313
- A. R. KHOSRAVI, P. MANSOURI, M. MOAZZENI.** Case Report: Chronic dermatophyte infection in a patient with vitiligo and discoid lupus erythematosus
Fallbericht. Chronische Dermatophytose bei einem Patienten mit Vitiligo und diskoidem Lupus erythematosus 317

CONGRESS CALENDAR 321

INSTRUCTIONS TO AUTHORS 323